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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Събитието се случи по време на официалното посещение на президента на Република България Румен Радев в
Социалистическа Република Виетнам тази седмица. Документът бе подписан от Янчо Янев, член на Управителния
съвет на БТПП и председател на Хасковската търговско-промишлена палата и Тран Ти Лан Ан, генерален
секретар на Виетнамската търговско-промишлена палата (ВТПП). Българската бизнес делегация, п... 

Българската търговско-промишлена палата винаги е подкрепяла правното регламентиране на лобистката дейност
в България. Това каза в интервю за БНР Виктория Славчева, главен експерт в юридическата дирекция на БТТП.
Палатата участва в работна група по изготвяне на законодателство, свързано с правилата и стандартите за
лобизма. Според Славчева така ще има осветляване на тази дейност. Утре предстои ... 

България успешно напредва по пътя на трансформация на икономиката си от обработка на суровини към
производство на продукти с висока добавена стойност. Този модел следва и Виетнам, което е предпоставка за
сътрудничество между двете страни в редица сектори от взаимен интерес.Това заяви президентът Румен Радев
при откриването на виетнамско-български бизнес форум, който се състоя в Хошимин днес в рамк... 

Консултативният съвет към председателя на НСИ с участие на национално представителните работодателски
организации проведе второто си заседание за 2024 година. Председателят на НСИ доц. д-р Атанас Атанасов
представи пред членовете на съвета проекта на Националната статистическа програма за 2025 година. Той описа
основните етапи при създаване и приемане на програмата, включването на нови изследвания... 

Заглавие: Партньорството между Българската търговско-промишлена палата и Виетнамската търговско-
промишлена палата бе затвърдено с подписването на меморандум в Ханой
Дата: 28.11.2024 13:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Виктория Славчева пред БНР: Регулирането на лобистката дейност у нас е необходима крачка, която
трябва да направим
Дата: 27.11.2024 17:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Радев: България и Виетнам имат потенциал с добавена стойност
Дата: 27.11.2024 19:02
Медия: Антен Ер

Заглавие: Председателят на НСИ представи пред Работодателския съвет Националната статистическа
програма за 2025 г.
Дата: 27.11.2024 16:44
Медия: Национален статистически институт

https://www.bcci.bg/news/20657
https://www.bcci.bg/news/20653
http://www.antenneair.eu/%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%B2%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BD%D0%B0%D0%BC-%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D1%8F/11/2024/
https://www.nsi.bg/bg/content/21900/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-2025-%D0%B3


Консултативният съвет* към председателя на НСИ с участие на национално представителните работодателски
организации проведе второто си заседание за 2024 година. БТПП бе представена от д-р Васил Тодоров,
заместник-председател. Членовете на съвета бяха запознати с проекта на Националната статистическа програма
за 2025 година. Той описа основните етапи при създаване и приемане на програмата, включван... 

Община Пещера организира безплатен превоз за поклонението пред тленните останки на Благовест Пунев, което
ще се състои на 28 ноември от 11:30 в Църквата "Света София" в столицата. Желаещите граждани да се включат в
опелото, могат да се запишат на тел.0350/6 22 03 и 0350/6 22 08 до 16:00 часа на 27 ноември /сряда/г. Час на
тръгване – 8.30 часа от паркинга на Железния град. Благовест Пунев е роден в... 

На посещение в Търговско-промишлена палата бяха Димитриос Михас, Пълномощен министър по икономическите
въпроси на посолството на Гърция в София и Василис Сацлис, генерален директор на гръцката фирма Alumil,
които участваха в инвестиционния форум в Стара Загора. На срещата присъстваха председателят на
Старозагорската палата Олег Стоилов и Кристиан Венциславов, управител на старозагорската IT компан... 

Българската търговско-промишлена палата винаги е подкрепяла правното регламентиране на лобистката дейност
в България. Това каза в интервю за БНР Виктория Славчева, главен експерт в юридическата дирекция на БТТП.
Палатата участва в работна група по изготвяне на законодателство, свързано с правилата и стандартите за
лобизма. Според Славчева така ще има осветляване на тази дейност. Утре предстои пъ... 

Съветът по инвестиции при Българската търговско-промишлена палата ще си сътрудничи с Унгаро-Българската
Стопанска Камара (УБСК). В резултат от поредица от подготвителни срещи и разговори двете организации
подписаха споразумение за взаимноизгодно сътрудничество, съвместна дейност в подкрепа на бизнеса и
предприемачеството в България и Унгария. В присъствието на председателя на БТПП Цветан Симеонов,... 

Представители на Дирекция на Природен парк "Врачански Балкан" взеха участие в третата среща на
заинтересовани страни, организирана от Търговско-промишлена палата – Враца, посветена на развитието на
туризма в региона. Събитието е част от международния проект TOURBO, който има за цел да помогне на малките
и средни предприятия в туристическия сектор да преминат към по-зелени и иновативни решени, съоб... 

Заглавие: БТПП участва в заседание на Консултативния съвет към НСИ
Дата: 28.11.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Безплатен превоз за поклонението пред тленните останки на Благовест Пунев
Дата: 27.11.2024 15:46
Медия: Знаме Пазаджик

Заглавие: Пълномощеният министър по икономическите въпроси на посолството на Гърция в София Димитриос
Михас посети Стара Загора
Дата: 27.11.2024 14:37
Медия: Старозагорци

Заглавие: БТПП чака законодателство за лобизма
Дата: 27.11.2024 13:06
Медия: Front.bg

Заглавие: Съветът по инвестиции към БТПП и Унгарско-Българската Стопанска Камара сключиха споразумение
за съвместна дейност в подкрепа на бизнеса в България и Унгария
Дата: 28.11.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ДПП "Врачански Балкан" с участие в среща за бъдещето на дигиталния туризъм
Дата: 28.11.2024 11:36
Медия: MediaNews.BG

Заглавие: Обсъдиха бъдещето на устойчивия и дигитален туризъм

https://www.bcci.bg/news/20655
https://zname.info/news/17327151832380/bezplaten-prevoz-za-poklonenieto-pred-tlennite-ostanki-na-blagovest-punev
http://www.starozagorci.com/news-45561.html
https://front.bg/btpp-chaka-zakonodatelstvo-za-lobizma/
https://www.bcci.bg/news/20656
http://medianews.bg/bg/a/dpp-vrachanski-balkan-s-uchastie-v-sreshcha-za-bdeshcheto-na-digitalniya-turizm
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19559888&SiteID=922


Обсъдиха бъдещето на устойчивия и дигитален туризъм Представители на Дирекция на Природен парк "Врачански
Балкан" взеха участие в третата среща на заинтересовани страни, организирана от Търговско-промишлена палата
– Враца, посветена на развитието на туризма в региона. Събитието е част от международния проект TOURBO,
който има за цел да помогне на малките и средни предприятия в туристическия сектор... 

Бившият конституционен съдия почина внезапно в неделя, на 76 години. Опелото му ще бъде в днес от 11.30 ч. в
църквата "Света София". Благовест Пунев остави трайна следа не само в гражданското право, но и в
конституционното. Участва активно при обсъждането на последните изменения в Конституцията. Пещерецът е
роден на 23 юни 1948 г. Избира правото през 1967 г., когато то е "отмираща дисциплина", пос... 

Търговско-промишлената палата в Кюстендил разпространи становище относно промяна на регионите, включени
в картата на регионалните помощи на Република България за следващия програмен период, предаде "Фокус".
Становището е изготвено от неправителствени организации и представители на местната власт от Югозападния
планов регион. "Настоящето становище и свързаните препоръки, изготвени в резултат на про... 

Настоящето становище на неправителствените организации,представителите на местната властта от Югозападния
планов регион относно промяна на регионите включени в картата на регионалните помощи на РБ за следващия
програмен период след 2027 година и свързаните препоръки, са изготвени в резултат на проведен Дискусионен
форум по темата в град Кюстендил на 27 септември 2024 година съвместно от Кюстендилс... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Следвайте "Гласове" в Телеграм и Инстаграм 9 гласа не стигнаха на Силви Кирилов да стане председател на
Народното събрание при шестия балотаж. Доайенът събра 100 гласа от "Промяната", "Възраждане", Алианса за
права и свободи, "Има такъв народ" и МЕЧ. 101 бяха гласовете против на ГЕРБ-СДС, "ДПС - Ново начало" и по
един от ПП-ДБ и БСП. 16 се въздържаха - един от ПП-ДБ и 15 от БСП. Общо гласуваха 217... 

Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) отправя покана към компании, организации и
общности за участие в дискусионно събитие под надслов "Разговори за енергийната трансформация", инициирано
и съорганизирано от Посолството на Федерална република Германия в София. Форумът ще се проведе на 2
декември т. г. (от 15:30 до 19:00 ч.) в Двореца на културата в гр. Перник, а работниците ези... 

Дата: 28.11.2024 10:46
Медия: Враца днес

Заглавие: Прощаваме се с Благовест Пунев
Дата: 28.11.2024 10:06
Медия: Peshtera Info

Заглавие: Югозападът със становище относно плановото райониране
Дата: 28.11.2024 07:54
Медия: Фокус

Заглавие: Кюстендилската ТПП искат равен достъп за финансиране на областите изоставащи от
средноевропейското ниво на развитие по показателя БВП
Дата: 28.11.2024 08:32
Медия: Кубер Прес

Заглавие: Девет гласа не стигнаха на Силви Кирилов за председател на парламента
Дата: 27.11.2024 14:25
Медия: Гласове

Заглавие: ГБИТК кани на разговори за енергийната трансформация в Перник
Дата: 28.11.2024 12:06
Медия: Енергетика България

https://peshterainfo.com/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%89%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D1%81-%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%BF%D1%83%D0%BD%D0%B5%D0%B2/
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Yugozapadut-sus-stanovishte-otnosno-planovoto-raionirane-2354735
http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=72153
https://glasove.com/novini/devet-glasa-ne-stignaha-na-silvi-kirilov-za-predsedatel-na-parlamenta
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3819-gbitk-kani-na-razgovori-za-energiynata-transformaciia-v-pernik


Надежда за бял дим в парламента най-сетне се появи в 17-ия ден от блокажа с избора на председател, след като
водещият заседанието Силви Кирилов даде на депутатите един час да си помислят как да гласуват на балотажа.
Работният ден на депутатите започна стандартно - издигнаха отново същите четири кандидатури - Рая Назарян,
Петър Петров, Наталия Киселова и Силви Кирилов. От ГЕРБ изтъкнаха, че те са п... 

Брутният вътрешен продукт се е увеличил с 2,8%, подпомогнат от потребителските разходиИкономиката на САЩ се
е разширила със стабилен темп през третото тримесечие на годината, до голяма степен задвижвана от
увеличаването на потребителските разходи, докато инфлацията продължава да се охлажда, предава Bloomberg.
Брутният вътрешен продукт на страната е нараснал с 2,8% на годишна база, сочат публикуван... 

Недостигът на кадри продължава да е най-сериозният проблем в електроиндустрията и през 2024 г. Това
отбелязват от Българската асоциация на електротехниката и електрониката (БАСЕЛ). Прави впечатление, че глад
има както за работници със средно специално образование, така и за електроинженери, специалисти по
фотоволтаични и вятърни мощности, системи за съхранение на енергия. Недостигът ще се увеличав... 

Брутният вътрешен продукт (БВП) на Хърватия през третото тримесечие на годината е нараснал с 3,9% в реално
изражение, в сравнение със същия период на миналата година. Това заяви, цитиран от БТА, хърватският министър
на икономиката Анте Шушняр. По думите му, темповете на икономически растеж, които страната постига са
значителни не само от икономически, но и от демографски аспект. Хърватия, която вл... 

През ноември 2024 г. общият показател на бизнес климата запазва равнището си от октомври (от 16,9% на 17,0%),
като подобрение е регистрирано единствено в промишлеността отчитат от Националния статистически институт
(НСИ). В промишлеността показателят се покачва с 2,5 пункта (от 13,3% на 15,8%), което се дължи на позитивните
оценки и очаквания на промишлените предприемачи за бизнес състоянието на п... 

През ноември 2024 г. общият показател на бизнес климата запазва равнището си от октомври (от 16.9% на 17.0%),
като подобрение е регистрирано единствено в промишлеността.Промишленост. Съставният показател "бизнес
климат в промишлеността" се покачва с 2.5 пункта (от 13.3% на 15.8%), което се дължи на позитивните оценки и
очаквания на промишлените предприемачи за бизнес състоянието на предприятията. ... 

Заглавие: Бял дим в парламента? Депутатите 1 час мислят как да гласуват на балотажа
Дата: 27.11.2024 14:01
Медия: 168 часа

Заглавие: Икономиката на САЩ нараства със стабилен темп през третото тримесечие
Дата: 27.11.2024 16:15
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Фирмите от електроиндустрията предлагат 4 мерки за решаване на проблема с недостига на кадри
Дата: 27.11.2024 01:48
Медия: Банкеръ

Заглавие: Хърватия постига 3,9 % ръст на брутния продукт
Дата: 28.11.2024 14:32
Медия: Българска армия

Заглавие: Бизнес климатът у нас без промяна, плах оптимизъм в промишлеността
Дата: 28.11.2024 13:55
Медия: Мениджър

Заглавие: НСИ: Прогнозите на мениджърите за продажните цени в сектора на услугите са в посока на
увеличение
Дата: 28.11.2024 12:55
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Позитивни нагласи в промишлеността, силен спад при услугите
Дата: 28.11.2024 12:04

https://www.168chasa.bg/article/19406216
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/404806-ikonomikata-na-sasht-narastva-sas-stabilen-temp-prez-tretoto-trimesechie
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През ноември общият показател на бизнес климата запазва равнището си от октомври (от 16.9% на 17.0%), като
подобрение е регистрирано единствено в промишлеността. Строителството спада, търговията на дребно запазва
нивото си от октомври, а при услугите показателят спада с близо 4%, сочат данни на НСИ. Съставният показател
"бизнес климат в промишлеността" се покачва с 2.5 пункта (от 13.3% на 15.8%), ... 

Президентът на ФИФА Джани Инфантино и президентът на УЕФА Александър Чеферин потвърдиха своето
присъствие на предстоящата на 2 декември гала вечер "100 години български футбол". Двамата идват за първи
път заедно на посещение в България, а сред официалните гости ще бъдат още делегации от европейските
футболни федерации, както и редица лица от спортния и бизнес елит у нас. "За нас е чест, че вековни... 

До края на 2023 г. България разполага с инсталиран капацитет за вятърна енергия от 705 MW, което представлява
3,9 процента от годишното брутно производство на електрическа енергия в странатаБългария подготвя почвата за
нови инвестиции във вятърна енергия след дълга пауза, сочи изследване на агенцията за бизнес новини и
анализи SeeNext и Адвокатска кантора "Гугушев и партньори", съобщиха от агенция... 

Снимка: Пиксабей Вятърните генератори отново бяха на фокус на заседанието на Общински съвет в Балчик. След
дебати и разяснения Общински съвет одобри със 17 гласа "за", 3 "въздържал се" и 1 "не гласува" допуснатия през
март тази година за изработване подробен устройствен план – парцеларен план за изграждане на вятърен
генератор в землището на село Храброво. Засегнати от сервитута на ротора на вятър... 

Големият въпрос е отиваме ли към истинско дългосрочно вдигане на данъците. Не бих препоръчал на нито една
партия да отива на такова решение", заяви финансистът и бивш зам.-министър "Всеки ден нещата изглеждат по-
различни и препятствията за влизане в Еврозоната стават все по-големи. Към инфлацията се добавя бюджет, за
който няма добро решение. Дори да се влезе в 3-те процента, цената, която трябва ... 

Необходимост от по-голяма информираност за дейността на Комисията за защита на конкуренцията (КЗК), за
предприетите действия и взети решения от регулатора върху конкуренцията, пазарните процеси и цените, отчитат
от Института за пазарна икономика (ИПИ). От ИПИ представиха свои наблюдения и анализ на дейността на КЗК по
време на организираната от тях конференция "Конкуренция, пазар, инвестиции: рол... 

Медия: Икономически живот

Заглавие: СПЕЦИАЛНА ВИЗИТА: Президентите на ФИФА и УЕФА идват в България
Дата: 28.11.2024 14:28
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Изследване: Нови инвестиции във вятърна енергия се подготвят у нас
Дата: 28.11.2024 14:25
Медия: Епицентър

Заглавие: Одобриха изграждане на ветрогенератор край Балчик
Дата: 28.11.2024 14:17
Медия: Petel.bg

Заглавие: Финансистът Любомир Дацов: Никой не иска да признае, че парите по Плана за възстановяване са
отписани
Дата: 28.11.2024 15:04
Медия: Frog news

Заглавие: От Института за пазарна икономика представиха свои наблюдения и анализ за дейността на КЗК
Дата: 28.11.2024 14:58
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Реформаторът Мъск и тромавата Европа: Може ли милиардерът да раздвижи икономиката на Стария
континент
Дата: 28.11.2024 10:07
Медия: Profit
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Раздутите европейски институции имат нужда от неговата революция в ефективността много повече, отколкото
Вашингтон, пише в анализ Financial TimesИлон Мъск определи избора на новия състав на Европейска комисия
като "недемократичен", отправяйки поредната си остра критика към институциите и политиките на Европа.
"Парламентът на ЕС трябва да гласува пряко по въпросите, а не да предава властта на Европ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Недостигът на кадри продължава да е най-сериозният проблем в електроиндустрията и през 2024 г. Това отчитат
от Българската асоциация на електротехниката и електрониката (БАСЕЛ). Глад има както за работници със
средно специално образование, така и за електроинженери, специалисти по фотоволтаични и вятърни мощности,
системи за съхранение на енергия. Недостигът ще се увеличава поради демографския сри... 

Най-голямата икономика в Европа ще има нужда от хиляди допълнителни работници от чужбина, за да
процъфтява. Това число по-точно е 288 000 международни работници, за да се поддържа работната сила на
Германия. Това алармира анализ на независимата фондация Bertelsmann ("Бертелсман"), цитиран от Euronews.
Германският пазар на труда ще бъде силно зависим от имигранти от чужбина през следващите години, ... 

БАСЕЛ предлага четири мерки Недостигът на кадри продължава да е най-сериозният проблем в
електроиндустрията и през 2024 г. Това отчитат от Българската асоциация на електротехниката и електрониката
(БАСЕЛ). Глад има както за работници със средно специално образование, така и за електроинженери,
специалисти по фотоволтаични и вятърни мощности, системи за съхранение на енергия. Недостигът ще се увели... 

Родителите, които искат да ползват данъчните облекчения за деца или за деца с увреждания през работодателя
си, е необходимо да заявят желанието си пред него, като подадат съответната декларация от 30 ноември до 31
декември 2024 г., съобщават от Националната агенция за приходите (НАП). В този случай работодателят може да
възстанови данъка в срок до края на януари 2025 г. Размерите на данъчните обле... 

Родителите, които искат да ползват данъчните облекчения за деца или за деца с увреждания през работодателя
си, е необходимо да заявят желанието си пред него, като подадат съответната декларация от 30 ноември до 31
декември 2024 г. В този случай работодателят може да възстанови данъка в срок до края на януари 2025 г.
Размерите на данъчните облекчения за придобитите доходи през 2024 г. се запазват с... 

Заглавие: Гладът за кадри проблем в електроиндустрията и през 2024 г. БАСЕЛ предлага четири мерки
Дата: 27.11.2024 19:01
Медия: b2b Media

Заглавие: Германия спешно се нуждае от внос на 288 000 работници годишно, за да работи икономиката
Дата: 27.11.2024 15:27
Медия: Money.bg

Заглавие: Гладът за кадри проблем в електроиндустрията и през 2024 г.
Дата: 28.11.2024 13:57
Медия: 24 Часа

Заглавие: НАП напомня: Данъчните облекчения за родители важат и за тази година
Дата: 28.11.2024 14:16
Медия: Днес+

Заглавие: До края на декември заявяваме данъчните облекчения за деца чрез работодателя
Дата: 28.11.2024 13:41
Медия: Botevgrad.com

Заглавие: Не е необходимо да мислите за бъдеще извън страната ни, обърна се към ученици генералният
директор на БТА Кирил Вълчев
Дата: 28.11.2024 13:28
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"Една от големите цели на този вид срещи е да се уверите, че България си е Европа и не е необходимо да мислите
за бъдеще извън страната ни, някъде в Западна Европа". Така генералният директор на Българската телеграфна
агенция (БТА) Кирил Вълчев се обърна към ученици от Професионалната гимназия по икономика и туризъм в
Петрич в края на местната конференция по проект "Европа на Балканите: Заедно чре... 

От началото на годината броят на дадените разрешения за наемане на непълнолетни лица е 16 355. Това
съобщиха от пресцентъра на Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ). Оттам добавиха, че
спрямо същия период на миналата година, разрешенията са били 14 415.Кодексът на труда предвижда специална
закрила за наетите непълнолетни. Те работят при облекчен режим, работното им време е 35 ч... 

ИА "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ) проведе национална кампания за повишаване осведомеността на
младежите за техните трудови права и задължения. През месец октомври 2024 г. инспекторите по труда посетиха
50 училища в цялата страна. Кампанията бе организирана по повод 117 години от създаването на ИА ГИТ, които
институцията отбеляза на 03 ноември.Лекциите имаха за цел да представят на младежите,... 

ИА "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ) проведе национална кампания за повишаване осведомеността на
младежите за техните трудови права и задължения. През месец октомври 2024 г. инспекторите по труда посетиха
50 училища в цялата страна. Кампанията бе организирана по повод 117 години от създаването на ИА ГИТ, които
институцията отбеляза на 03 ноември. Лекциите имаха за цел да представят на младежите... 

Дългото време далеч от дома, военните конфликти и рисковете по време на плаване отблъскват кадрите в
сектораКорабоплавателната индустрия е изправена пред недостиг на моряци в световен мащаб, което подхранва
притеснителната комбинация от подадени фалшиви автобиографии, инциденти в открито море и по-високи такси
за навло. "Виждаме постоянен недостиг на моряци", коментира Рет Харис, старши анализатор... 

Две училища в област Враца са посетени от служителите на Дирекция "Инспекция по труда" – Враца (ДИТ) през
миналия месец, като част от националната кампания за повишаване осведомеността на младежите за техните
трудови права и задължения, съобщиха от Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ).
Кампанията е по повод 117 години от създаването на ИА ГИТ и по нея в страната са посетени об... 

Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Дадените разрешения за наемане на непълнолетни лица от началото на годината са 16 355,
съобщиха от инспекцията по труда
Дата: 28.11.2024 13:43
Медия: Утро Русе

Заглавие: Все повече непълнолетни у нас работят
Дата: 28.11.2024 13:26
Медия: Фокус

Заглавие: Главната инспекция по труда проведе национална кампания за трудовите права и задължения на
младежите
Дата: 28.11.2024 13:05
Медия: Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда"

Заглавие: Корабната индустрия има сериозен проблеми – няма моряци
Дата: 28.11.2024 10:46
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Две училища от област Враца са включени в национална кампания за трудовите права
Дата: 28.11.2024 14:42
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Мъск ще разработва игри с помощта на изкуствен интелект
Дата: 28.11.2024 15:06
Медия: MenTrend
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Американската стартираща компания xAI ще отвори студио за разработка на игри, което ще използва изкуствен
интелект в дейността си. Това съобщи американският предприемач, основател на компаниите Space X и Tesla
Илон Мъск на страницата си в социалната мрежа X (преди Twitter). "Твърде много студия за игри са собственост на
големи корпорации. xAI ще отвори студио за игри с изкуствен интелект, за да на... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Европейската прокуратура в Рига (Латвия) и Вилнюс (Литва) са мобилизирали през последните два дни армия от
624 полицейски служители за извършване на обиски и арести в 16 държави по мащабно разследване за измами с
ДДС. Европейската прокуратурата съобщава, че разследването по делото "Адмирал" е довело до разкриването на
престъпен синдикат, заподозрян в сложна схема за измами с ДДС, включваща търгови... 

Шенген е исторически успех. Ако успеем да добавим и влизане в еврозоната, тогава ще сме бетонирали социално-
икономическото си бъдеще. България в момента става най-краткият сухоземен път от Гърция до сърцето на
Европа Когато чух, че вървим към скоростно приемане, най-после, в Шенген, първоначално не можах да повярвам.
Толкова години сме се борили, говорили, искали и аргументирали влизането ни в Шен... 

Петър Кънев - един от ветераните в българския парламент, преживял 11 мандата, може да се окаже най-
приемливата фигура за председател на 51-ото народно събрание, за да свърши мъката около избора. В сряда се
навършиха точно 30 дни от последните предсрочни избори, но осемте групи, прескочили 4-процентната бариера,
още не могат да намерят фигура за председател. От старта на този парламент на 11 ноемвр... 

Прислонената в "Свободна Европа" репортерка Генка Шекерова днес втрещи народните представители като
обиколи кулоарите на парламента в компанията на пиарът на Промяната Найо Тицин. Досущ като кротки болонки
двамата пребродиха кабинетите на парламентаристите и проведоха множество разговори с представителите на
любимците си ПП и ДБ. Широката усмивка не слизаше от физиономията на Генка, когато си хорт... 

Хиляди украинци, избягали от зоната на военните действия, се върнаха в Мариупол и други окупирани от руските
сили територии, пише The Times. Според автора Марк Бенетс режимът в Киев не е успял да им осигури жилища на
други места. Освен всичко друго, те се сблъскват с дискриминация и недоверие от страна на украинските власти.
Депутатът от Върховната рада от партията "Слуга на народа" Максим Ткаченк... 

Заглавие: Код "Адмирал": Лаура Кьовеши удари босове на ДДС измами за €2,9 МИЛИАРДА
Дата: 28.11.2024 14:34
Медия: Народ

Заглавие: Шенген е исторически успех
Дата: 28.11.2024 13:57
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Всички обичат Петър Кънев - ще му стигне ли обаче депутатската любов за шеф на парламента?
Дата: 28.11.2024 11:01
Медия: 168 часа

Заглавие: Резил! Генка Шикерова се сгуши в краката на Промяната!
Дата: 28.11.2024 13:05
Медия: Блиц

Заглавие: The Times: Разселените украинци се връщат в окупираните си от Русия родни градове
Дата: 28.11.2024 11:59
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: БСП милионерът Петър Кънев, разследван заедно с Доган като клиенти на бардаци, става шеф на
НС?
Дата: 28.11.2024 10:47
Медия: Informiran.net

https://narod.bg/2024/11/28/%D0%BA%D0%BE%D0%B4-%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BB-%D0%BB%D0%B0%D1%83%D1%80%D0%B0-%D0%BA%D1%8C%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%88%D0%B8-%D1%83%D0%B4%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B1%D0%BE/
https://safenews.bg/shengen-e-istoricheski-uspeh/
https://www.168chasa.bg/article/19412591
https://blitz.bg/obshtestvo/rezil-genka-shikerova-se-sgushi-v-krakata-na-promyanata_news1052967.html
https://novini.vratsa.eu/bg/the-times-razselenite-ukraintsi-se-vrashtat-v-okupiranite-si-ot-rusiya-rodni-gradove/
https://informiran.net/politika/bsp-milionerat-petar-kanev-razsledvan-zaedno-s-dogan-kato-klienti-na-bardaci-stava-shef-na-ns


Българският парламентаризъм не може да удари по-гнусно дъно, след като 70-годишният червен милионер Петър
Кънев, разследван от ГДБОП, може да се окаже най-приемливата фигура за председател на 51-ото Народно
събрание, научи Narod.bg. Narod.bg припомня, че преди десетина години Петър Кънев заедно с още неколцина
политици, сред които и Ахмед Доган, са разследвани от ГДБОБ за връзки със сутеньори и не... 

Търговските центрове у нас въвеждат засилени мерки за сигурност след редицата случаи на насилие в столични
молове от последните дни. Предвиждат се повече охранители, допълнителни паник бутони, както и повече
проверки на подоздрителни групи и лица. Това решение беше взето вчера на среща на Българската асоциация на
ритейл центровете и ръководствата на охранителните фирми. Това са част от мерките, ко... 

Най-добрият сръбски тенисист Новак Джокович, носител на рекордните 24 титли от Големия шлем, стана глобален
посланик на компанията Qatar Airways. Както се посочва в съобщението, Джокович става посланик на компанията
и е договорено дългосрочно сътрудничество. "За мен е голямо удоволствие и чест да работя с Qatar Airways,
компания, която високо ценя, не само заради безупречното й отношение към клиен... 

Кодово име "Адмирал"! Европейската прокуратура разследват ДДС измами за 2.9 млрд. евро. ЕП в Рига (Латвия) и
Вилнюс (Литва) са мобилизирали през последните два дни армия от 624 полицейски служители за извършване на
обиски и арести в 16 държави по мащабно разследване за измами с ДДС. Европейската прокуратурата съобщава,
че разследването по делото "Адмирал" е довело до разкриването на престъпен синд... 

Русия върна на Украйна седем деца след посредничество от страна на Катар, предаде ТАСС. Катар е играл ролята
на посредник между Русия и Украйна за улесняването на връщането на украински деца няколко пъти от началото
на войната, посочва Ройтерс. Събирането на няколко семейства се състоя в катарското посолство в Москва с
участието на катарския посланик Ахмед бин Насер бин Джасем ал Тани и пълномощни... 

БСП си вдигна цената пред Делян Пеевски, след като парламентарната група на "БСП - ОБЕДИНЕНА ЛЕВИЦА" не
гласува за коалиция "Москва". Според източници от "Позитано" 20 Пеевски може да превземе БСП, подкрепяйки
Атанас Зафиров за лидер на партията. Така за ключови гласувания в парламента може да разчита на ПГ на "БСП -
ОБЕДИНЕНА ЛЕВИЦА".Пеевски на практика ще има не 30 депутати, а 50 и ще бъде втора... 

Заглавие: Засилените мерки за сигурност в търговските центрове
Дата: 28.11.2024 14:33
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Новак Джокович стана глобален посланик на авиокомпания
Дата: 28.11.2024 13:29
Медия: Dsport.bg

Заглавие: Кодово име "Адмирал"! Европейската прокуратура разследват ДДС измами за 2.9 млрд. евро
Дата: 28.11.2024 14:25
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Русия върна на Украйна седем деца с посредничеството на Катар
Дата: 28.11.2024 13:16
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Пеевски превзема БСП със Зафиров, Митрофанова дава рамо на Гуцанов. Бизнес групи влизат в
лидерската битка?!
Дата: 28.11.2024 12:35
Медия: ВерсиЯ.бг

Заглавие: Съдът на ЕС реши, че глобите за превозвачите от толсистемата са незаконосъобразни
Дата: 28.11.2024 14:45
Медия: Мироглед

http://dartsnews.bg/2024/11/28/%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%B2-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE/
https://dsport.bg/novak-dzokovich-stana-globalen-poslanik-na-aviokompania%7E182987.html
https://safenews.bg/kodovo-ime-admiral-evropejskata-prokuratura-razsledvat-dds-izmami-za-2-9-mlrd-evro/
http://dariknews.bg/novini/sviat/rusiia-vyrna-na-ukrajna-sedem-deca-s-posrednichestvoto-na-katar-2402131
http://www.versia.bg/2011-03-11-19-22-20/8-2012-04-08-22-33-40/67668-2024-11-28-10-36-07
https://mirogled.com/news-view/siediet-na-es-resi-ce-globite-za-prevozvacite-ot-tolsistemata-sa-nezakonosieobrazni


Налаганите от АПИ санкции на превозвачите за незаплатени тол сегменти са незаконосъобразни и
непропорционални съгласно решение на Съдът на Европейския съюз, съобщиха от Камарата на автомобилните
превозвачи. "На 21 ноември 2024 г. шести състав на Съда на Европейския съюз, позициониран в Люксембург,
постанови важно решение, касаещо налагането на имуществени санкции на физически и юридически лица за ... 
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